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International Conference 
 China’s One Belt One Road Initiative and EconomicInternationalization

          Hosted by 
School of Economics and Management
, Xi’an University of Technology

Partnered with
Transnational Corporations Council of Studies 

Paper abstract: July 31, 2017, Full paper: September 30, 2017

Conference Dates: October 20-22, 2017 (Friday-Sunday)
Conference Hotel: Xi’an Yuehui International (5 Longhuxing, Qujiang, Xi’an, China) 


CALL FOR PAPERS
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Proposed by the Chinese leader Xi Jinping in September 2013 when hevisited the Central Asia and Southeast Asia, the Silk Road Economic Belt and the 21st Century Maritime Silk Road, also known as One Belt One Road (OBOR), is a development strategy and framework, which focuses on connectivity and cooperation among economies primarily China and the rest of Eurasia. It consists of two main components, the land-based "Silk Road Economic Belt" and oceangoing "Maritime Silk Road". The strategy underlines China's pursuitfor taking a bigger role in global affairs, and its need for priority capacity cooperation in areas such as manufacturing, infrastructure and agriculture. 

The OBOR was also promoted by PremierLi Keqiang during hisState visit in Asia and Europe in 2014. In February 2015, Vice-Premier Zhang Gaoli, a member of the seven-man Politburo Standing Committee, was appointed to be the leader of the steering committee, with Wang Huning, Wang Yang, Yang Jing, and Yang Jiechi being named deputy leaders. It was the most frequently mentioned concept inPeople's Daily in 2016.

With this background, an international conference on China’s OBOR Initiativerelated to economic globalization and internationalization will be held in Xi’an, China’s northwestern economic and cultural center, in October 2017. This conference will be exploring the role and significance ofthe OBOR initiativeas well as transnational corporations in this initiative. The conference will discuss challenges and opportunities that China brings to the OBOR related economies as a result of its integration into the international economy and business. 

The Conference will provide a platform where enterprises, government and academic experts discuss the existing opportunities to perfect economic performance.

1.  Conference Organizations

The conference is sponsored by Xi’an University of Technology (XUT). It is hosted by the School of Economics and Managementat XUT in Xi’an, China and jointly organized with the Transnational Corporations Council of Studies (TNCCS) headquartered in Ottawa, Canada. 

2. Proposed Topics for Submissions

The Conference topics of interest for submission include but are not limited to the following. Please note that individuals who are not able to submit or present a paper are welcome to register to attend the conference. 

· What is the OBOT initiative?
· Is it China’s economic initiative or institutional strategy?
· What will be the OBOR’s implications for the relevant countries?
· What will be the role of the regional countries in OBOR initiative? 
· How China can benefit from OBOR?

· What are the security concerns of OBOR?
· What are the geostrategic implications and challenges?
· What is the economic significance of OBOR?
· What is the regional discourse on OBOR, focusing on both the land and sea routes?
· What are the major points of convergence of China on OBOR?

· What are the challenges and opportunities for transnational corporations? 
· What are China’s development strategy and mergers and acquisitions overseas?
· What is globalization and economic development that China’s pursuing? 
· What are the roles of the internationalization of small and medium sized enterprises?
· How it works with international marketing and human resources management?

· How about International trade and investment policy linking to OBOR initiative? 
· Do the R&D and innovation management work for the OBOR strategy? 
· What is  the role of emerging markets related to OBOR in the global economy? 
· How it works with social responsibility of international businesses?
· How are transnational corporations and cross-cultural issues managed? 

· How the OBOR link to foreign investment and institutional innovation?
· Does the OBOR affect global supply chain and management?
· What are the issues related to the world economic and financial research?
· 
3.Conference Advisory (to be confirmed)

· Dr.Jiyong Chen, Professor of International Economics, Wuhan University, China
· Dr. Wulong Gu, Senior Adviser, Economic Research, Statistics Canada
· Dr.Vinod Kumar, Sprott Business School at Carleton University, Canada
· Dr.Karl Sauvant, Resident Senior Fellow at Columbia University, USA
· Dr. Mauricio Serra, Professor of Economics, University of Campinas (UNICAMP), Brazil
· Dr. Jianmin Tang, Senior Researcher, Policy Branch, Industry Canada
· Dr.Ari Van Assche, HEC Montreal, Canada

4.Conference Secretariat 

· Haiqing Hu, Conference Chair, Dean of the School of Economics and Management, XUT
· Shuili Yang, Conference Secretariat-General, Deputy Dean of the School
· Xiaoyan Ren, Conference Officer, the School of Economics and Management
· Hugh Dang, Conference Coordinator (overseas), TNCCS Canada
· Gloria Yuan, Conference Manager (publishing), TNCR Canada

5. Submission for Publication

· Papers in both English and Chinese are accepted. If it is written in Chinese, the paper must contain an English title, abstract(about 150 words), key words, introduction of the authors (about 100 words for each) and detailed contact information(especially valid email). Paper needs to be written in English if the author wishes for an international publication, especially for recommending to ESCI/SSCI-listed journals. For paper format, please see details at www.tnc-online.net/page/luntan/index.php.
· All accepted papers will be published with TNCCS in Canada, and will also be included in some important international index like SSCI-CPCI. Excellent English papers will be recommended by this conference to the SSCI-listed journals.
· 
6. Registration 

· Conference registration: RMB 1,200 yuan per participant or US$180. Student for RMB 800 yuan or US$120. This covers the conference material, activity, lunch/dinner, coffee and tea except transportation and accommodation (the conference secretariat encourages the potential participants to register as early as possible because of limited space).
· When applicable, for reviewing, editing, publishing and indexing papers, other charges might be requested in addition to the conference registration. Please contact the Secretariat of the Conference (overseas) for more details.

7. Important Messages　

· Conference hotel:  Xi’an Yuehui International (5 Longhuxing, Qijiang, Yanta District,Xi`an)
· Paper proposal or abstract: July 31, 2017
· Full paper Submission due: September 30, 2017
· Conference Dates: October 20-22, 2017 (Friday to Sunday and register on October 20).

8. Special Note

· TNCCS members could receive discount to participate in the conference with the planning tour(s) and papers for publishing.

8. Contact Information

· To contact the Conference Secretariat in China, please write to Dr. Xiaoyan Ren at renxiaoyan999@163.com. 
· For questions related to the paper submissions, please write to tncr.special@gmail.com. 
· Also the conference information can be found at www.tnc-online.net and/or http://sba.xaut.edu.cn/















西安理工大学经管学院举办
“一带一路与经济全球化”国际研讨会

组织单位：西安理工大学经管学院
协作单位：跨国公司国际研究会暨《跨国公司评论》杂志

· 论文摘要提交：2017年7月31日；;论文全文提交：2017年9月30日
· 会议日期：2017年 10月20日-22日（星期五至星期日，其中星期五报到）
· 会议食宿：西安悦荟和国际饭酒店(西安市雁塔区曲江雁塔区龙湖星龙湖星悦荟5号门)
· 会议语言：英文（某些特别专题或专家使用中文，不另有翻译）
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1、背景简述

在世界经济低迷不振，逆全球化暗流涌动之际，习近平主席在利马举行的亚太经合组织领导人非正式会议上就经济全球化问题发表了重要主张，认为经济全球化符合生产力发展要求，符合各方利益，是大势所趋。经济全球化虽然在某种程度上带来发展不均衡等问题，但终将浩浩荡荡地向前发展。中国顺应时代潮流，提出“一带一路”倡议，打通生产要素全球流通渠道，以互联互通和产能合作推动均衡、包容和普惠的全球化。在这一历史背景下，西安理工大学经管学院会同跨国公司国际研究会筹委会与美国康乃尔大学新兴市场研究中心等海内外有关机构知名专家在中国西安举办“一带一路与经济全球化”（名称暂定）国际研讨会。此次研讨会拟讨论经济发展与政府功能、作用和意义；跨国公司在现代社会、中国和其它新兴市场经济体中地位、作用以及所扮演的角色。论坛还将以理论与实践相结合为特点，讨论中国在快速融入世界经济过程中给亚太经济及经济制度所带来的许多值得研究的挑战和机遇。这次国际会议（论坛）将为企业、政府和学术界专家提供高水准交流平台，以讨论和评估现有机遇及如何创造最佳经济效果的方式和途径。

2、会议议题

会议主题：“一带一路”与经济全球化(暂定) 
有关议题：会议热忱欢迎经济与管理、特别是国际经济等领域专家就以下议题（不限于此）积极投稿并出席会议：

1

企业“走出去”政策、理论与实践
“一带一路”与企业“走出去”战略
民营企业“走出去”战略
跨国企业风险机制与信息支持
企业跨国并购
房地产投资
中国制造业在海外
企业社会责任
中小企业与对外投资
金融全球化与风险管理

金融体制与管理创新
金融支持与服务
科技产业与对外投资
科技企业与对外投资
文化教育与对外投资
经济全球化与企业国际化
经济法与有关国际法研究
国际管理与管理国际化
国际经济与工商管理教育
东西方经济管理体制与制度


3、特别活动：跨国公司国际研究会暨SSCI/SCI英文论文写作与发表讲座
4、特别专题：海内外专家对话学术研究与高等教育国际化 (暂定)
45、组织策划

组织单位：西安理工大学经管学院
协作单位：跨国公司国际研究会暨《跨国公司评论》杂志
支持单位(排名不分先后，待确认)


泰勒出版集团亚太(北京)出版中心；
联合国贸发会议投资分析中心
哥伦比亚大学国际投资研究 
欧盟跨国公司与发展研究中心
加拿大卡尔顿大学商学院
加拿大Laval大学商学院
湖北大学商学院
西北大学经管学院
重庆大学经管学院
西南财大国际商学院
华东师大经管学院
华南师大经管学院
武汉大学经管学院
华中农大经管学院


专家顾问（(排名不分先后，待确认)
· Dr.Jiyong Chen, Professor of International Economics, Wuhan University, China
· Dr.Vinod Kumar, Sprott Business School at Carleton University 
· Dr.Karl Sauvant, Resident Senior Fellow at Columbia University, USA
· Dr. Mauricio Serra, Professor of Economics, University of Campinas (UNICAMP), Brazil 
· Dr.Ari Van Assche, HEC Montreal  

组委会秘书处（排名不分先后，待定）
· 胡海青：会议组委会主席，西安理工大学经管学院院长、教授
· 杨水利：会议组委会执行主席，西安理工大学经管学院副院长、教授
· 任晓燕：会议组委会特别助理，西安理工大学经管学院博士
· 江  风：会议组委会海外协调人，跨国公司国际研究会执行秘书长
· [image: P:\20170313\2017-B\Docs\Main\Xian\Xi'an Yuehui Hotel.jpg]袁  泉：会议组委会出版负责人，《跨国公司评论》编辑出版中心主任

56、会议信息

· •	论文摘要提交：2017年7月31日
· •1论文全文提交：2017年9月30日
· •0会议日期：2017年 10月20日-22日（星期五报到）
· •（会议食宿：西安悦和国际酒店(西安市雁塔区曲江龙湖星悦荟5号门)西安理工大学宾馆(西安碑林区金花南路5号，大学社区内)
· •，会议语言：英文（某些特别专题或专家使用中文，不另有翻译）
[bookmark: _GoBack]
67、论文出版

· 论文要求：论文中英文均可。如果是中文，必须包括英文标题、摘要（约150字）、关键词（5-7个）以及作者简介（每位100字左右）和详细联络信息（尤其是有效电子邮箱）；如希望参加国际学术期刊，特别是SSCI 期刊推荐发表，均须全部英文。
· 论文规范：详见www.tnc-online.net/page/luntan/index.php
· 出版收录：所有入选会议论文由《跨国公司评论》杂志正式出版，并进入SSCI-CPCI 等国际重要索引。优秀英文论文由会议推荐有关SSCI期刊发表。

87、、会务组织

· 参会费用：教师 1200人民币/人（180美元/人），学生800人民币RMB/人（120美元/人），必要时由加拿大渥太华联合学院开具发票；
· 初步安排：10月20日报到、欢迎晚宴；21日学术研讨；22日上午跨国公司国际研究会暨英文论文讲座及闭幕式；下午参观（待定）

89、特别说明

· 跨国公司国际研究会会员参加此次论坛会获得相当优惠，包括论文发表。

910、联络信息

•	西安：任晓燕博士(renxiaoyan999@163.com)
•	海外：袁老师 (tncr.special@gmail.com)
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